
1 

 

 
Πρωτ.: 40/REL                    Ρώµη, 29 Φεβρουαρίου 2012 

 
ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ 
ΓΝΩΜΟ∆ΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΜΕΣΟΓΕΙΟ CCR MED 

  
Στις 21 Φεβρουαρίου 2011και στις 10.15 , στις εγκαταστάσεις της Έκθεσης του Ρίµινι, έλαβε χώρα η 
Γενική Συνέλευση µε σκοπό να διεξαχθεί συζήτηση και να ληφθούν αποφάσεις για την παρακάτω  
                             Ηµερησία διάταξη 

1. παρούσα κατάσταση σε ότι αφορά τον κατάλογο των µελών και τις αιτήσεις προσχώρησης νέων 
µελών. 

2. Στα πλαίσια της αίτησης χρηµατοδότησης 2011 σχετικά µε την λειτουργία του CCR MED, εξέταση 
των παρακάτω σηµείων: 
• Κλείσιµο του προϋπολογισµού 2009/2010 
• Υποβολή του προϋπολογισµού του CCR MED για το 2011. 
• Σχέδιο προγράµµατος εργασίας για το 2011 
• Μόνιµες οµάδες εργασίας 

3. Παρουσίαση και έγκριση του Εσωτερικού Κανονισµού του CCR MED 
4. Μία εναρµονισµένη νοµοθεσία για την ψυχαγωγική και ερασιτεχνική αλιεία. Παρουσίαση από τον 

κύριο Santolini, Big Game Italia. Προτάσεις και συζήτηση 
5. Παρουσίαση σχετικά µε το θέµα των  αποζηµιώσεων στους συµµετέχοντες σε αποστολές για 

συνεδριάσεις του CCR MED 
6. ∆ιάφορα  

 
Κατά την παραπάνω ώρα και στον προαναφερθέντα τόπο ήταν παρόντες οι κάτωθι κκ: Oriol Ribalta, Rafael 

Mas Piedecausa, Vicente garau Juan, Marco Sammicheli, Laura Pisano, Paolo Righi, Gemma Quilez, Oscar Sagué, 

Esteban Graupera, Gianfranco Santolini, Amelie Malafosse, Adriana Celestini, Fabio Massa, Enrico Arneri, Francesco 

Zizzo, Giorgio Di Stefano, Barbara Zinko, Ioannis Bountoukos, Marino Mihovilovic, Zlatko Milovan, Iris Sever, Estefania 

Sanchez, Genaro Amigo Choucino, Marina Illuminati, Mario Vizcarro, Eusebi Esgleas Pares, Snezana Levstik, Hernan 

Subirats, Antonio Marzoa Dopico, Otello Giovanardi, Nino Accetta, Angelo Mancuso, Giovanni Mininni, Erika Monnati, 

Isabelle Viallon, Nicolas Gorodetska, Rosa Caggiano, Giampaolo Buonfiglio, Mourad Kahoul, Edouard Pages, Rocio 

Bejar, Jose Maria Gallart, Elisabetta Giannoccari, Gilberto Ferrari, Karachle Paraskevi, José Manuel Gonzalez Gil De 

Bernabé, Maria Papadopoulou, Massimo Coccia; 
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Οι παρουσίες προκύπτουν και από τα έντυπα που έχουν προσυπογραφεί από όλους τους συµµετέχοντες και 
θα κρατηθούν στα πρακτικά.  
Αναλαµβάνει την προεδρεία της συνεδρίασης ο κύριος Buonfiglio  που αντικαθιστά τον Πρόεδρο ο οποίος 
παρέµεινε στην Ρώµη λόγω ακύρωσης της πτήσης του. Τον ρόλο του γραµµατέα αναλαµβάνει η κυρία Rosa 
Caggiano. 
O πρόεδρος Buonfiglio κηρύσσει την έναρξη των εργασιών και καλωσορίζει τους συµµετέχοντες και 
ιδιαίτερα τους εκπροσώπους του ιταλικού, γαλλικού και σλοβένικου υπουργείου,  τους εκπροσώπους του 
CGPM και των περιφερειακών προγραµµάτων της FAO καθώς και τον εκπρόσωπο της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής. Καλωσορίζει επίσης την αντιπροσωπεία ενός συνεταιρισµού της Κροατίας (Λαντέρνα) καθώς 
και µερικούς εκπροσώπους οργανώσεων που προσχώρησαν προσφάτως.  Ο πρόεδρος προτείνει την 
τροποποίηση της Ηµερησίας ∆ιάταξης λόγω της απουσίας διαφόρων µελών που έχουν ακινητοποιηθεί στην 
Ρώµη µαζί µε τον πρόεδρο. Η προτεινόµενη  ηµερησία διάταξη προβλέπει την συζήτηση του σηµείου 4 
στην πρωινή συνεδρίαση και του σηµείου 2 στην απογευµατινή όπου εκφράζεται η ελπίδα να είναι όλοι 
παρόντες, αφού πρόκειται για ευαίσθητο θέµα. Η πρόταση τροποποίησης της ηµερησίας  διάταξης γίνεται 
δεκτή.  
 
Θέµα Ι: Κατάλογος µελών και αιτήσεις προσχώρησης από νέα µέλη 
Πριν να δώσει ο πρόεδρος τον λόγο στον εκτελεστικό γραµµατέα, αναφέρει τον αριθµό των µελών που 
ανέρχονται σε 24. Κατά την διάρκεια  όµως του τελευταίου COMEX λόγω του ότι δε είχε επιτευχθεί 
συµφωνία για την προσχώρηση ορισµένων οργανώσεων (ANAPI, ANACEME, APCCR, Etang de Berre, 
Aρχιπέλαγος), υπεβλήθη η πρόταση να σταλεί ένα σηµείωµα στην  Ευρωπαϊκή Επιτροπή όπου θα ζητούντο 
διευκρινήσεις σχετικά µε την διαδικασία που θα έπρεπε να ακολουθηθεί. Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας 
παίρνει τον λόγο και παρουσιάζει την απαντητική επιστολή της Ευρωπαϊκής Επιτροπής µε ηµεροµηνία 31 
Ιανουαρίου. Εκεί αναφέρεται ότι το άρθρο 5 της απόφασης του Συµβουλίου (585/2001) δεν ορίζει τα 
κριτήρια που θα πρέπει να ισχύσουν σε ένα ενδεχόµενο αίτηµα προσχώρησης και κατά συνέπεια το CCR 
MED είναι εκείνο που έχει την διακριτική ευχέρεια να αποφασίσει. Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή τόνισε ότι είναι 
θεµελιώδους σηµασίας να διευρυνθεί η βάση και να δοθεί η δυνατότητα συµµετοχής σε περισσότερα µέλη 
έτσι ώστε να εµπλουτιστεί η συζήτηση και να εκπροσωπηθούν διάφοροι τοµείς του αλιευτικού χώρου. 
Πέραν αυτού,  Ευρωπαϊκή  Επιτροπή τόνισε για µια ακόµη φορά ότι δεν µπορεί να αρνηθεί κανείς την 
προσχώρηση στις οργανώσεις εκείνες των οποίων η αντιπροσωπευτικότητα έχει κυρωθεί από το Υπουργείο. 
Η Γαλλία επιβεβαίωσε την αναγνώριση της οργάνωσης Etang de Bierre, η Ιταλία της οργάνωσης ANAPI 
Pesca και η Ισπανία της ANACEME και της APCCR. Σε ότι αφορά την οργάνωση Αρχιπέλαγος, το 
ελληνικό Υπουργείο διατύπωσε για µία ακόµη φορά επιφυλάξεις. Στο µεταξύ υποβλήθηκαν στην 
Γραµµατεία τα αιτήµατα προσχώρησης νέων µελών: FEDAS, OCEANA, Italiana Produttori Ittici (IPI) και 
FEDEROP.IT.  Η οργάνωση FEDAS καθώς και η οργάνωση OCEANA έχουν αναγνωριστεί από το 
ισπανικό Υπουργείο µε σηµείωµα της 18ης Φεβρουαρίου και συνεπώς κατά την διάρκεια του COMEX θα 
προταθεί η προσχώρησή τους. Σε ότι αφορά την IPI και την FEDEROP.IT, η Γραµµατεία απέστειλε το 
αίτηµα αναγνώρισης στο ιταλικό Υπουργείο και η διαδικασία συνεχίζεται ακόµη.  
Τον λόγο λαµβάνει ο πρόεδρος και επισηµαίνει την ιδιαίτερη περίπτωση της οργάνωσης Penelope AKTEA 
η οποία κατά την διάρκεια της Συντακτικής Συνέλευσης του CCR MED εντάχθηκε στο COMEX όπου 
παρίστατο το 1/3 των µελών. Σε µία δεύτερη φάση η οργάνωση έπαψε να συµµετέχει και το αίτηµα που 
διατυπώνεται στην γενική Συνέλευση αφορά το κατά πόσον υπάρχουν αντίθετες απόψεις για την 
επανεισδοχή της οργάνωσης Penelope Aktea στο COMEX. Ο πρόεδρος ρωτάει αν υπάρχουν παρατηρήσεις 
σε ότι αφορά αυτή την ρύθµιση. Ο κύριος Graupera παρεµβαίνει λέγοντας ότι στα άλλα CCR ανέκυψαν 
παρεµφερή     
Προβλήµατα και θα ήταν σύµφωνος να γίνει δεκτό αυτό το αίτηµα. Στο µέλλον όµως θα πρέπει να 
επανεξεταστεί το όλο ζήτηµα.  
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Η εκπρόσωπος της Ευρωπαϊκής Επιτροπής παρεµβαίνει τονίζοντας ότι και ο τοµέας της µεταποίησης και 
αυτός των γυναικών θα πρέπει να συµπεριληφθούν στα 2/3 (άρθρο 1 Απόφαση του Συµβουλίου 585/2004) 
και ότι στο µέλλον θα ήταν σκόπιµο να υπάρξει συµµόρφωση ως προς αυτή την πρόταση. 
Ο κύριος Ribalta παίρνει τον λόγο και αναφέρει ότι και η οργάνωση APCCR όπως και η Penelope Aktea θα 
πρέπει να εντάσσονται στα 2/3. Ο πρόεδρος διευκρινίζει ότι τα µέλη του COMEX θα επαναπροσδιοριστούν  
µετά από πάροδο 4 ετών, όταν η Γενική Συνέλευση του 2013 θα επανεξετάσει την σύνθεσή του. Ο 
πρόεδρος καλωσορίζει την οργάνωση Penelope Aktea µεταξύ των µελών του COMEX.  
 
Θέµα 2: Μϊα εναρµονισµένη νοµοθεσία για την ερασιτεχνική και την ψυχαγωγική αλιεία. 
Παρουσίαση του Dr. Santolini από την Big Game Italia. Προτάσεις και συζήτηση. 
Πριν να δώσει ο πρόεδρος τον λόγο στον κύριο Santolini, θυµίζει ότι η οργάνωση Big Game Italia είχε ήδη 
υποβάλει στην Μαρµπέγια µία θέση για την ψυχαγωγική αλιεία. Στον µεσογειακό Κανονισµό προβλέπεται 
ότι όλες οι χώρες µέλη θα πρέπει να ελέγξουν την ερασιτεχνική αλιεία ενώ το CCR θα µπορούσε να 
υιοθετήσει µία δική του θέση σχετικά µε το θέµα.  
Ο κος Santolini παρουσιάζει το έγγραφο και αναφέρει ότι και η ερασιτεχνική και η ψυχαγωγική αλιεία θα 
πρέπει να αναγνωριστούν από την Ευρώπη και από την Μεσόγειο ως µία πραγµατικότητα που διαφέρει 
κατά πολύ από αυτή των χωρών της Βορείου Ευρώπης. Εκφράζει τη  ευχή να ενταχθεί και στην κοινοτική 
νοµοθεσία αυτός ο προβληµατισµός έτσι ώστε να υπάρχει διαφάνεια και ιχνηλασιµότητα που είναι 
καθοριστικής σηµασίας για την αποφυγή της παράνοµης αλιείας. Θα ήταν λοιπόν σκόπιµο να ελέγχονται τα 
αλιεύµατα που προκύπτουν από την ερασιτεχνική και την ψυχαγωγική αλιεία και  να διαπιστώνεται η 
επίπτωση που έχουν στους αλιευτικούς πόρους. Σε ότι αφορά τις άδειες, στην Ιταλία εγκρίθηκε ένα 
υπουργικό διάταγµα που ορίζει ότι θα πρέπει όλοι οι ερασιτέχνες ψαράδες να απογραφούν δωρεάν 
συνδεόµενοι µε την ιστοσελίδα του Υπουργείου. 
Παίρνει τον λόγο ο εκπρόσωπος της ΕΑΑ και ζητάει από το CCR MED να µην εγκρίνει στον συγκεκριµένο 
τόπο αυτό το έγγραφο διότι επιλαµβάνεται πολλών θεµάτων που απαιτούν την διεξαγωγή µίας πιο 
ουσιαστικής συζήτησης  στα πλαίσια µίας ad hoc (ειδικής ) οµάδας  εργασίας. Πέραν αυτού, θεωρεί ότι το 
παράρτηµα του εγγράφου που υπεβλήθη από τον κύριο Santolini δεν είναι αποδεκτό αφού πρόκειται για ένα 
απόσπασµα του κοινού εργαστηρίου SAC και CGPM. 
Τον λόγο παίρνει ο εκπρόσωπος της οργάνωσης ANAPI Pesca που συµφωνεί µε την πρόταση να συγκληθεί 
ένα στρογγυλό τραπέζι ad hoc για να διευκρινιστούν καλύτερα οι διάφοροι τύποι ερασιτεχνικής αλιείας και 
για να ληφθεί υπόψη και το δικαίωµα προτεραιότητας των αλιέων που ιστορικά τους ανήκει. Θα πρέπει να 
µην ξεχνάµε την αρχή της βιωσιµότητας, όχι µόνον της περιβαλλοντικής αλλά και της κοινωνικο -
οικονοµικής.  
Τον λόγο παίρνει ο κύριος Ribalta λέγοντας ότι είναι σύµφωνος να συσταθεί µία ειδική οµάδα εργασίας για 
την  ψυχαγωγική αλιεία και για λόγους διαφάνειας να κληθεί και ο επαγγελµατικός κλάδος και αυτός των 
οικολόγων έτσι ώστε να γίνει σεβαστή η αρχή της διαφάνειας.  
Ο κύριος Graupera συµφωνεί µε την θέση του Big Game Italia και προτείνει να δηµιουργηθεί αυτή η οµάδα 
το συντοµότερο δυνατόν.  
Ο εκπρόσωπος της FEDAS προτείνει να ενταχθεί και η υποβρύχια αλιεία στο  έγγραφο του κυρίου 
Santolini. 
O πρόεδρος παρεµβαίνει λέγοντας ότι κατά την συνεδρίαση του COMEX θα πρέπει να ληφθούν αποφάσεις 
για τον τρόπο λειτουργίας, αν δηλαδή θα υιοθετηθεί το έγγραφο ή αν θα πρέπει να παραπεµφθεί προς 
εξέταση από µία ειδική οµάδα εργασίας. Ο εκπρόσωπος της γαλλικής διοίκησης ενηµερώνει το CCR  ότι θα 
είναι σε θέση να παρέµβει για το θέµα της ερασιτεχνικής αλιείας αφού τον Μάιο θα λάβει χώρα η ετήσια 
σύνοδος του CCRM όπου θα συζητηθεί το θέµα της ερασιτεχνικής αλιείας.  
Ο κύριος Massa, εκπρόσωπος της CCRM ευχαριστεί το CCR MED για την δυνατότητα του  έδωσε να πάρει 
µέρος σε αυτή την γενική συνέλευση. Κάνει µία ανασκόπηση των διαφόρων  φάσεων στην CGPM που 
οδήγησαν στην σύνταξη του εγγράφου της κοινής οµάδας εργασίας που συναντήθηκε στην Μάλτα. Τα 
αποτελέσµατα της Μάλτας παρουσιάστηκαν στην Μασσαλία κατά την συνάντηση της Επιστηµονικής 
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Επιτροπής του CGRM. Τα αποτελέσµατα της Επιστηµονικής Επιτροπής , που ήταν επιστηµονικές 
γνωµοδοτήσεις, θα υποβληθούν στην Γενική Σύνοδο του CGRM που θα γίνει το Μάιο. Εκεί θα 
αποφασιστεί το κατά πόσον θα γίνουν δεκτά.  
Θέµα ΙΙΙ: παρουσίαση και υιοθέτηση του εσωτερικού Κανονσιµού του CCR MED 
Ο πρόεδρος παρουσιάζει το σηµείο 3 και θυµίζει ότι είχε ήδη συζητηθεί στην συνέλευση της Μαρµπέγια , 
ιδιαίτερα σε σχέση µε το θέµα της διαδικασίας προσχώρησης νέων µελών.  
Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας παραθέτει τον κανονισµό σχετικά µε τον προσχώρηση νέων µελών και 
υπογραµµίζει ότι όλα τα µέλη είναι υποχρεωµένα να καταβάλουν την ετήσια εισφορά τους εντός και όχι 
πέραν της 31ης Μαρτίου, διαφορετικά θα διαγραφούν δίχως περαιτέρω κοινοποίηση.  
Σε ότι αφορά τον κανόνα της σιωπής/ συναίνεσης που ορίστηκε στην Μαρµπέγια, ο πρόεδρος διευκρινίζει 
ότι θα πρέπει σε κάθε περίπτωση να υπάρξει µία επιβεβαίωση από πλευράς αρµόδιου Υπουργείου, 
διαφορετικά ο ίδιος ο ενδιαφερόµενος υποψήφιος θα πρέπει να ζητήσει να του δοθεί µια απάντηση.  
Ο κύριος Santolini διευκρινίζει ότι η µη συµµόρφωση µε τις προθεσµίες καταβολής της εισφοράς, έχει  
διοικητικές επιπτώσεις που προέρχονται από την δυσκολία προβλέψεων σε ότι αφορά και τα έξοδα και τα 
έσοδα. Αυτό επηρεάζει άµεσα τις επιδοτήσεις και για τον λόγο αυτό καλούνται όλοι να σέβονται τις 
προθεσµίες.  
Ο εκπρόσωπος της Ευρωπαϊκής Επιτροπής ζητάει µία διευκρίνιση σχετικά µε τον τρόπο αποκλεισµού 
µελών που δεν έχουν συµµορφωθεί µε τις υποχρεώσεις τους. Ο κύριος Buonfiglio απαντάει ότι θα υπάρξει 
µια γραπτή ανακοίνωση του Γραµµατέα, κυρωµένη από τον πρόεδρο. 
Το έγγραφο γίνεται δεκτό µε τις τροποποιήσεις.  
Θέµα IV: Στα πλαίσια της αίτησης χρηµατοδότησης για το 2011 σχετικά µε την λειτουργία του CCR 
MED, εξέταση των παρακάτω: κλείσιµο προϋπολογισµού 2009/2010, παρουσίαση του 
προϋπολογισµού του CCR MED για το 2011,σχέδιο προγράµµατος εργασίας για το 2011, µόνιµες 
οµάδες εργασίας.  
Οι εργασίες ξεκινούν µετά από την µεσηµεριανή διακοπή, υπό την προεδρία του κυρίου Κahoul που δίνει 
τον λόγο στην εκτελεστική γραµµατέα που παρουσιάζει µε την σειρά της και µε την βοήθεια διαφανειών 
,την οικονοµική κατάσταση για τα έτη 2009 και 2010.    
 Και το 2009 και το 2010 προέκυψαν µη επιλέξιµες δαπάνες που αφορούν αντιστοίχως τις δαπάνες των 
κινητών και τις αποστολές του προέδρου. Οι δαπάνες ανέρχονται στο ποσό των 15.000 ευρώ και θα πρέπει 
να καταβληθούν στο CCR. Το ποσό είναι εν αναµονή έγκρισης από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή. Εκτός από 
αυτό η Εκτελεστική Γραµµατέας ενηµερώνει ότι το CCR θα πρέπει να καταβάλει στην Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή ποσό 156.000 ευρώ περίπου που οφείλεται σε ένα λάθος πρόβλεψης και στον µη συνυπολογισµό 
στους προϋπολογισµούς των προηγούµενων ετών. Το ποσό αυτό θα αφαιρεθεί από την εισφορά που 
ζητήθηκε στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή.  
Ο κύριος Buonfiglio αναφέρει ότι θα πρέπει να βρεθεί ένας οικονοµικός τρόπος κάλυψης µη επιλέξιµων 
δαπανών και αποφασίζεται να κατανεµηθεί το ποσό των  µη επιλέξιµων δαπανών µεταξύ όλων τον µελών 
µε την καταβολή ενός ειδικού ποσού εκτός ποσοστώσεων.  
Ο κύριος Santolini τονίζει ότι λαµβάνοντας υπόψη όλες τις δυσκολίες εκκίνησης του CCR, θα ήταν σκόπιµο 
για να µην δηµιουργηθεί προηγούµενο και όταν γίνονται στο µέλλον δαπάνες που δεν έχουν προβλεφθεί, να 
καλύπτονται από το άτοµο που έκανε την δαπάνη.  
Η κυρία Levstik εκφράζει την σύµφωνη γνώµη της για την προτεινόµενη διαδικασία από τον κύριο 
Buonfiglio δηλώνει όµως ότι θα χρειαζόταν και η σύµφωνη γνώµη όλης της οργάνωσής της. 
Η κυρία Παπαδοπούλου δηλώνει επίσης ότι θα πρέπει να έχει την έγκριση και της δικής της οργάνωσης και 
προτείνει στην γραµµατεία να προβλέψει µία γραπτή διαδικασία για να ενηµερωθούν όλα τα µέλη καθώς 
και οι αντίστοιχες οικονοµικές υπηρεσίες. Ο κύριος Mininni συµφωνεί και εγκρίνει την ελληνική πρόταση. 
Λαµβάνοντας υπόψη την δυσκολία να γίνουν απόλυτα κατανοητές οι διαδικασίες που αφορούν την 
συνεισφορά της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, ο κύριος Buonfiglio διευκρινίζει ότι στον προϋπολογισµό θα 
πρέπει να προβλεφθεί το 5% του συνόλου των επιλέξιµων  δαπανών ως απόθεµα για την κάλυψη έκτακτων 
αναγκών . Σε περίπτωση που κατά την διάρκεια της χρονιάς δεν χρησιµοποιηθεί αυτό το ποσό, θα αφαιρεθεί 
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από την εισφορά της Ευρωπαϊκής Επιτροπής.  Σε ότι αφορά την επαναυποβολή της πρότασης να 
προβλεφθεί µια αποζηµίωση για τον πρόεδρο , όπως είχε προταθεί στο προηγούµενο COMEX, ο κύριος 
Buonfiglio αναφέρει ότι είναι αναγκαίο να προβλεφθεί η προκήρυξη ενός διαγωνισµού και ότι ο 
προϋπολογισµός του 2011 δεν διαθέτει τα απαραίτητα κονδύλια για να καλυφθεί και η αποζηµίωση και η 
επιστροφή των εξόδων για τις αποστολές της προεδρίας και των εκπροσώπων σε συνεδριάσεις εκτός αυτών 
του CCR (CGPM και ICCAT) 
O πρόεδρος δίνει τον λόγο στον εκτελεστικό γραµµατέα για να παρουσιάσει το σχέδιο του προγράµµατος 
εργασίας για το 2011. Το πρόγραµµα αυτό θα παραθέτει και τις προτεραιότητες που αναφέρθηκαν και  σε 
µία επιστολή που απεστάλη  από την  Ευρωπαϊκή Επιτροπή.  
Ο κύριος Buonfiglio διευκρινίζει ότι λαµβάνοντας υπόψη της οικονοµική κατάσταση του CCR, θα 
καταβληθεί µία προσπάθεια να συγκεντρωθούν δύο οµάδες εργασίας σε δύο συνεχόµενες µέρες για να γίνει 
µία προσπάθεια να αποσβεσθεί το οργανωτικό κόστος. Πέραν αυτού, τονίζει ότι είναι περίεργο το αίτηµα 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης να συνταχθεί το πρόγραµµα εργασίας µε τις ενδείξεις και τα χρονοδιαγράµµατα 
που πρότειναν. ∆ιατυπώθηκε για παράδειγµα το αίτηµα να προβλεφθεί µία ειδική οµάδα εργασίας για τον 
ξιφία για να εξετάσει την εφαρµογή ενός πιθανού πολυετούς προγράµµατος διαχείρισης αυτού του 
αποθέµατος ενόψει της ετήσιας συνόδου του ICCAT. Με αυτό τον τρόπο το CCR θα µπορούσε να 
συµβάλει ουσιαστικά κατά την διάρκεια της φάσης επεξεργασίας της µελλοντικής κοινοτικής θέσης σχετικά 
µε αυτό το είδος. Το πρόγραµµα εργασίας για το 2011 εγκρίνεται µε την προσθήκη µίας ειδικής οµάδας 
εργασίας για την ερασιτεχνική αλιεία που θα συνεδριάσει τον Μάρτιο.  
Θέµα V: Οδηγίες για τις αποζηµιώσεις των αποστολών των συµµετεχόντων στις συνεδριάσεις του 
CCR MED.  
O πρόεδρος δίνει τον λόγο στην κυρία Monnati που παρουσιάζει τις διαφάνειες που αφορούν τους κανόνες 
που διέπουν τις αποζηµιώσεις για τις αποστολές των συµµετεχόντων στις συνεδριάσεις του CCR. Θυµίζει 
επίσης ότι η τελευταία προθεσµία για την καταβολή της συνδροµής είναι η 31η  Μαρτίου, θα ήταν όµως 
επιθυµητό όλα τα µέλη να προβούν στην πληρωµή της συνδροµής εντός του Ιανουαρίου.  
Η κυρία Viallon ανακοινώνει ότι στα άλλα CCR ορίστηκε ότι η αποζηµίωση για τις δαπάνες ταξιδιού 
καταβάλλεται µόνον αν η οργάνωση είναι ταµειακώς εντάξει σε ότι αφορά την καταβολή της εισφοράς. Η 
Γενική Συνέλευση εγκρίνει την πρόταση της κυρίας Viallon και  αποφασίζει ότι στο µέλλον θα εφαρµοστεί 
αυτός ο κανόνας.  
∆εδοµένου ότι δεν πρέπει να ληφθούν άλλες αποφάσεις και ότι δεν υπάρχουν άλλες παρεµβάσεις, η 
συνεδρίαση λύεται στις 17.15.           


